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Den 25. april 2018 

 

 

 

Miljø- og fødevareministerens besvarelse af spørgsmål nr. 654 (MOF alm. del) stillet 24-04-2018 efter 

ønske fra Søren Egge Rasmussen (EL). 

Spørgsmål nr. 654 

“Vil ministeren uddybe, hvorfor det ikke er muligt at vurdere konsekvenserne for beskyttelsesniveauet 

i Danmark af en godkendelse af aktivstofferne, jf. MOF alm. del – bilag 424, og hvorvidt ministeren 

mener, at det samtidig er forsvarligt, at regeringen arbejder for en undtagelse for en række 

anvendelser fra forbuddet uden at kende konsekvenserne for beskyttelsesniveauet i Danmark heraf?” 

 

Svar 

Konsekvenserne for beskyttelsesniveauet for godkendelsen af et aktivstof kan først vurderes, når der er 

foretaget en konkret vurdering af eventuelle ansøgninger om godkendelse for de specifikke godkendte 

anvendelser. For ikke godkendte anvendelse vil det afhænge af om der søges om dispensation. 

 

Med hensyn til de undtagelser for forbuddet, som Danmark har ønsket, har Miljøstyrelsen vurderet, at 

der kan vises sikker anvendelse. Dette understøttes af den seneste risikovurdering lavet af EFSA.   
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